

A PARTIR DE L' AEROPORT ORLY

FROM ORLY AIRPORT

① De 05h45 à 23h30, le **Orlybus** vous mènera jusqu'à la place **Denfert-Rochereau**.

From 5:45 am to 11:30 pm, the Orlybus will take you to Denfert-Rochereau.

Il est également possible de prendre le **Orlyval** jusqu'à la gare de **Antony**, puis prendre le RER B jusqu'à **Denfert-Rochereau**.

It is also possible to take Orlyval until Antony station then, take RER B until Denfert-Rochereau station.



② A **Denfert-Rochereau**, prendre la ligne 6 du métro direction **Nation** jusqu'à la station **Glacière**.
At Denfert-Rochereau, take the subway (line 6 direction Nation) until Glacière station.



③ A la sortie de la station de métro, marcher 50m sur votre gauche jusqu'à l'hôtel.
When you exit the subway station walk up the street for approximately 150 feet. The hotel is on the left side of the street.



Ce trajet durera environ **50 minutes** par le **Orlybus** pour **8€**, **30 minutes** par le **Orlyval** pour **20€** et **50€** en taxi.
It will take about 50 minutes by Orlybus for 8€, 30 minutes by Orlyval for 20€ and 50€ by taxi.

17 boulevard Saint Jacques
75014 PARIS

For any information, please contact us,
Phone : +33 1 4078 7980
Fax : +33 1 4588 4393